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Abstract (en)
In the manufacture of photographic materials, for example photographic films, the production process in interrupted when the coating apparatus is
cleaned. The new configuration utilizes several coating apparatus units. By means of a transfer device, such coating apparatus units can be moved
from a standby zone, in which at least one casting unit is kept in readiness, into a coating zone in which a casting unit coats the substrate with one or
more liquid coatings, and back. By means of the new configuration, production shutdowns arising from, for example, cleaning, repair or replacement
of the coating apparatus, can be significantly shortened.

Abstract (de)
Bei der Herstellung von photographischen Materialien wie beispielsweise photographischen Filmen wird der Produktionsprozeß unterbrochen wenn
das Beschichtungsgerät gereinigt wird. Die neue Anordnung verwendet mehrere Beschichtungsgeräte. Diese Beschichtungsgeräte sind mittels
einer Umsetzvorrichtung aus einer Vorbereitungszone, in der mindestens ein Gießer gießbereit gehalten wird, in eine Beschichtungszone, in der ein
Gießer die Unterlage mit einer oder mehreren Flüssigkeitsschichten beschichtet, und zurück verstellbar. Durch die neue Anordnung ist es möglich
Produktionsstillstandszeiten, die beispielsweise durch Reinigung, Reperatur oder Wechsel des Beschichtungsgerätes verursacht werden, erheblich
zu verkürzen. <IMAGE>
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